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VILNIAUS GEDIMINO TECHNIKOS UNIVERSITETO  

STUDENTŲ ATSTOVYBĖS  

FUNDAMENTINIŲ MOKSLŲ FAKULTETE 

 ATASKAITINĖS SENIŪNŲ KONFERENCIJOS PROTOKOLAS 
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Konferencijos registracijos pradžia - 18:30 val. 

 

Konferencijos pirmininkas: Viktorija Drazdauskaitė 

Konferencijos sekretoriai: Sigvidas Pijus Krinickas, Patricija Legataitė 

 

KONFERENCIJOS DARBOTVARKĖ: 

1. Registracija; 

2. Konferencijos atidarymas; 

3. Konferencijos pirmininko rinkimai; 

4. Sekretorių rinkimai; 

5. Darbotvarkės tvirtinimas; 

6. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai;   

7. Kvorumo tikrinimas;   

8. VGTU SA FMF veiklos ataskaitos pristatymas;   

9. Klausimų sesija; 

10.  VGTU SA FMF finansinės ataskaitos pristatymas;   

11.  Klausimų sesija;   

12. VGTU SA FMF veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai;   

13. Klausimų sesija; 

14. Konferencijos uždarymas. 
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1. Registracija 

Konferencijoje užsiregistravo 38 seniūnai iš 55. Kvorumas yra, konferencija gali 

vykti. 

 

2. Konferencijos atidarymas 

VILNIUS TECH SA FMF pirmininkas Ervin Borkovski atidaro konferenciją. 

 

3. Konferencijos pirmininko rinkimai 

● Konferencijos pirmininku pasiūlyta Viktorija Drazdauskaitė. Patvirtinta bendru 

sutarimu. 

4. Konferencijos sekretorių rinkimai 

● Konferencijos sekretoriais pasiūlyti Sigvidas Pijus Krinickas ir Patricija 

Legataitė. Patvirtinta bendru sutarimu. 

5. Darbotvarkės tvirtinimas 

Siūlymas darbotvarkės pakeitimui: Panaikinti 13-ąją punktą – „Klausimų sesiją“ 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

6. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai 

Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti: Viktoras Jašinskas, Jovita Bžezinskaja, Kamil 

Gaidis, Gabija Papstaitytė ir Ainaras Jonutis. 

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti: Viktoras Jašinskas, Jovita 

Bžezinskaja, Kamil Gaidis, Gabija Papstaitytė ir Ainaras Jonutis. 

7. Kvorumo tikrinimas 

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 38 seniūnai iš 55. Kvorumas yra, 

konferencija gali vykti. 
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8. VILNIUS TECH SA FMF veiklos ataskaitos pristatymas 

VILNIUS TECH SA FMF pirmininkas Ervin Borkovski pristato VILNIUS TECH SA 

FMF veiklos ataskaitą už 2023 m. spalio 10 d. – 2024 m. kovo 18 d. laikotarpį. 

 

9. Klausimų sesija 

VILNIUS TECH SA FMF pirmininkas Ervin Borkovski atsako į kylančius klausimus 

apie VILNIUS TECH SA FMF veiklos ataskaitą už 2023 m. spalio 10 d. – 2024 m. 

kovo 18 d. laikotarpį. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Vėjas Strelčiūnas (BIf-21) 

Klausimas: 2,4 punktas pažymėtas prie užsienio studentų ir paminėjai seniūnų 

inkubatorių, tačiau inkubatorius nėra skirtas užsienio studentams 

Atsakymas: Ačiū už pastebėjimą, bus išimta. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Smiltė Kiaunytė (svečias) 

Klausimas: Kokias dar tarpines pozicijas viešinot? 

Atsakymas: Išskyrus seniūnų prestižą, viešinome įvairias apklausas, tačiau per rudens 

semestrą daug tokių pozicijų nebuvo ir tai, kad daugelis mūsų darbų nėra pabaigti arba 

bent jau nėra viešinimo stadijoje. Užsibrėžiame per ateinantį pusmetį padidinti šį 

viešinimą. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Smilte Kiaunytė (svečias) 

Klausimas: Kaip bendradarbiavimas su MRU SA komanda prisideda prie tiesioginio 

studento atstovavimo? 

Atsakymas: MRU universitetas pagal kryptis nėra labai aktualus mūsų universiteto 

kryptims, tačiau nauja komanda yra užsibrėžusi kelis tikslus kurie sutampa su mūsų – 

Užsienio studentų atstovavimas ir studijų kokybės gerinimas. 
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Vardas Pavardė (akademinė grupė): Vėjas Strėlčiūnas (BIf-21) 

Klausimas: Ar galėtum plačiau papasakoti apie seniūnių prestižo kėlimą? 

Atsakymas: Šis projektas buvo vienas iš kadencijos tikslų, mano sukurta prestižo 

komanda dirbo nuo pat rugsėjo ir stengėsi išsianalizuoti seniūnų struktūra, gilinomės 

kaip veikia seniūnai kitose AM, suradome stiprybes ir silpnybes kurias stengsimės 

tobulinti. Seniūnai yra vienas iš pagrindinių studentų atstovavimo įrankiu 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Tautvydas Kvietkauskas (DGTmf-22) 

Klausimas: Įdomu kaip į seniūnų prestižą įeina magistrai, ar bus kažkas darome su 

magistro seniūnais ar pačiais magistrantais? 

Atsakymas: Taip, magistrai turi kontaktinius asmenius ir mes su jais komunikavome tais 

seniūnų laiškų analizę. Taipogi ketiname siųsti naujienlaiškį ir magistrų kontaktiniams 

asmenis su atskira informacija skirta jiems. Atstovauti magistru yra sunku dėl to, nes 

turime nedaug pačių magistrų mūsų veikloje, taip yra sunku pasiekti ir sužinoti jų 

problemas, jiems aktualius klausimus. Ketiname daryti įvairiausius susirinkimus su 

magistrantais ir doktorantais 

Papildymas: Minėjai magistrantu nedaug, tačiau atstovybė atstovauja studentus, o 

magistrai irgi studentai. Taipogi problema yra ta, jog niekas nenori būti kontaktiniu 

klausimu, tad kaip ketinate skatinti tapti kontaktiniais? 

Atsakymas: Taip, visa ši situacija buvo bloga, neturėjome jokių duomenų apie juos ir 

kai pradėjome ieškoti šių duomenų – gavome tik du. Taip, mes natūraliai neturime tiek 

daug studentų atstovų atstovybėje kurie studijuoja magistre. 
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Vardas Pavardė (akademinė grupė): Smilte Kiaunytė (svečias) 

Klausimas: Kokius darbus jau padarėte ties užsienio studentų modeliu? 

Atsakymas: Tik dabar pradėjome jį kurti, vis dar tyrimo etape. Jau teko kontaktuoti su 

LSS atsakingais asmenimis taipogi su KTU, VDU ir MRU atstovais. Tai darome 

norėdami išsiaiškinti kaip jie atstovauja užsienio studentus, kad pasimokyti iš klaidų. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Smilte Kiaunytė (svečias) 

Klausimas: Į kokiu klausimų sprendimą įtraukėte narius? 

Atsakymas: Bendrai visus, kiek tik yra įmanoma. Kai teko daryti finansine sąmata, 

nusprendžiau pristatyti ja visai atstovybei, tai padaręs sulaukiau geru komentaru. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Jovita Bžezinskaja (svečias) 

Klausimas: Viename punkte minėjote jog darėte veikla su SPK, kokia ji? 

Atsakymas: Pagrindinis tikslas su SPK, bus įgyvendintas pavasari, tačiau jau nuo 

rugpjūčio dirbame ties SPK. Skatinau prodekane vykdyti SPK susirinkimus, stengėmės 

kuo labiau komunikuoti su išrinktais atstovais, dalyvavome susitikimuose.  

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Smilte Kiaunytė (svečias) 

Klausimas: Ar galėtum papasakoti kaip seniūnų prestižo vertinimas skirias nuo 

paprastu seniūnų ir seniūnų studentų atstovybėje? 

Atsakymas: Seniūnai, kurie yra studentų atstovybės nariai jie automatiškai yra labiau 

kompetentingi negu paprasti seniūnai. 
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10. VILNIUS TECH SA FMF finansinės ataskaitos pristatymas 

VILNIUS TECH SA FMF pirmininkas Ervin Borkovski pristato VILNIUS TECH SA 

FMF finansinę ataskaitą už 2023 m. spalio 10 d. – 2024 m. kovo 18 d. laikotarpį. 

11. Klausimų sesija 

VILNIUS TECH SA FMF pirmininkas Ervin Borkovski atsako į kylančius klausimus 

apie VILNIUS TECH SA finansinę ataskaitą už 2023 m. spalio 10 d. – 2024 m. kovo 

18 d. laikotarpį. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė):  Austėja Lazickaitė (MKDf-23/1) 

Klausimas: Kam buvo skirta nuotrauka ant drobės? 

Atsakymas: Tai buvo dovana studijų prodekanui. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Maxim Dalgeda (PRIf-23/2) 

Klausimas: Kokiu būdu planuojat didinti pajamas? 

Atsakymas: Tai nėra mūsų pagrindinis tikslas, kaip ne pelno siekiančiai organizacijai, 

tačiau taip, kažkaip turime išsilaikyti, tad kai gauname proga gauti papildomu finansų, 

mes jomis pasinaudojame per rėmėjus. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Tautvydas Kvietkauskas (DGTmf-22) 

Klausimas: Įdomu, kodėl einam į minusą, kai gaunamas finansavimas iš fakulteto 

Atsakymas: Fakultetinės pajamos ir CSF ne įeina į šią ataskaitą. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Eglė Balčiūnaitė (MKDf-23/2) 

Klausimas: Ką mes davėme InMedica už finansavimą? 

Atsakymas: Buvome pasikabinę keletą plakatų pačios InMedica, mes kaip SA F daug 

neprisidėjome kadangi tai buvo CB projektas. 
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Vardas Pavardė (akademinė grupė): Emilis Keras (PRIf-21/3). 

Klausimas: Ar rudeniniai mokymai išėjo į pliusą? 

Atsakymas: Ties rudeniniais gavome mažiau pajamu negu išleidome, tad išėjome į 

minusą. Bet tai įvyko dėl nenumatytų priežasčių, kadangi tikėjomės už sodybą sumokėti 

per CSF tačiau nepavyko apmokėti pilnos sumos. 

 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Tautvydas Kvietkauskas (DGTmf-22) 

Klausimas: Kokiomis lėšomis atsinaujinote atstovybės kabinetą? 

Atsakymas: Tos lėšos buvo iki mano ataskaitinio laikotarpio lesų, daug finansavimo 

gavome iš pačio dekanato, jų iniciatyva.  

12. VILNIUS TECH SA FMF veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai 

Balsavime dėl VILNIUS TECH SA FMF veiklos ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu seniūnų skaičius – 38 

Už – 38 

Prieš – 0 

Susilaikė – 0 

 

Balsavime dėl VILNIUS TECH SA FMF finansinės ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu delegatų skaičius – 38 

Už – 36 

Prieš – 0 

Susilaikė – 2 

13. Konferencijos uždarymas 

 

Konferencijos pirmininkas    Viktorija Drazdauskaitė 

Konferencijos sekretorius     Sigvidas Pijus Krinickas 

Konferencijos sekretorius     Patricija Legataitė 


